

ANNOUNCEMENT/声明

Dear distinguished customers: 尊敬的客户

Valeron Strength Films is pleased to announce that it has formed a new entity, ITW Performance Plastics (Shanghai) Co. Ltd. Through this new company/legal entity, Valeron will have the capacity to better serve its customers. Both ITW Electronic Components/Products (Shanghai) Co. Ltd (ECPS) and ITW Performance Plastics (Shanghai) Co. Ltd that is invested by ITW (China) Investment Co., Ltd are part of the Illinois Tool Works Inc. corporate family. As a U.S. Fortune 150 company, ITW stands behind both companies and this change should not affect our customer relationships in any way. Valeron will continue to honor all existing contracts and legal obligations.

维罗朗强力薄膜亚洲业务部现已成立“依工功能塑料(上海)有限公司”,通过此公司,它将为您提供更好的服务. 依州电子零部件(上海)有限公司和由依工(中国)投资有限公司新投资成立的依工功能塑料(上海)有限公司都是属于美国财富 150 强 ITW 集团的企业, ITW 集团将始终支持这两家企业发展其与客户的紧密关系,并将尊重维罗朗业务现有已签订的合同和与此相关的任何法律义务.

This change will be effective April 1st, 2013. All new contracts signed after that date and existing contracts signed with ECPS will reflect the new company name. If you have any questions regarding this change, please contact the following persons. You can also refer to our Valeron global website: www.valeron.com for this information. We look forward to continuing and expanding our relationships with you in China. Thank you.

这项变更将正式从 2013 年 4 月 1 号开始,所有维罗朗新的合同以及在此之前您与依州电子零部件(上海)有限公司签订的正在执行的合同将都以新公司名义执行. 如果您对此有疑问,可咨询以下公司的人员,也可以访问我们的全球网站 www.valeron.com.我们热切希望继续与您开展和深化我们间的业务关系,并致以最诚挚的谢意!

依工功能塑料(上海)有限公司的开户行是:
中国农业银行股份有限公司上海长宁虹桥支行
帐号: 033 131 000 400 20814

签字盖章:

ITW (China) Investment Co., Ltd. John C. Yang, Director, Legal Affairs,
依工(中国)投资有限公司,法律事务,总监 杨先生,
Tel/电话: 21-61979600 email/电子邮件: jyang@itw.com

ITW Electronic Components/Products (Shanghai) Co., Ltd, Controller, Joyce Zhu,
依州电子零部件(上海)有限公司, 财务总监,朱女士
Tel/电话: 21-54426006, email/邮件: joycezhu@itwelecshanghai.com

ITW Performance Plastics (Shanghai) Co., Ltd. Valeron Strength Films Asia,
Business Unit Manager, Thomas Zhao,
依工功能塑料(上海)有限公司 维罗朗亚洲事业部经理,赵先生,.
Tel/电话: 021-54832229, email/邮件: tzhao@valeron.com

be certain!

www.valeron.com.cn